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V tej šteVilki lAHkO PReBeRete:
kljub krizi optimistični proračun za 2010• 

Začetek gradnje doma starejših • 
se znova odmika

imeniten božični koncert na Vrhpoljah• 

30. novoletni koncert v kulturnem • 
domu v Moravčah



OBČINA MORAVČE
v sodelovanju z 

Osnovno šolo Jurija Vege, Turističnim društvom 
Moravče in Pihalno godbo, prireja PUSTNO 
RAJANJE za vse generacije, ki bo v soboto, 13. 
februarja 2010 ob 11. uri s povorko po Moravčah, 
zbirališče maškar pa bo pred OŠ Jura Vege.
Da mraz ne bo tako hud, vas bodo čakali topli na-
pitki in tudi kakšen pustni krof se bo našel.

Vljudno vabljeni, da se udeležite veselega pusta v 
Moravčah v pustni preobleki ali kot gledalci!

Turistično društvo Moravče ob 
Kulturnem prazniku vabi na 

nočni pohod z lučkami 
 po učno sprehajalni poti Rača. 

Dogodek bo v nedeljo, 7.2.2010, 
ob 18. uri izpred 

gasilskega doma v Krašcah.
Hoja ni naporna, potrebna je primerna 

obutev in baterijske svetilke.

Lepo povabljeni!

OBČINA MORAVČE
Vabi

v petek, 5. februarja 2010 ob 18.30 uri 
v Kulturni dom Moravče na osrednjo 
občinsko prireditev ob kulturnem 
prazniku.

V kulturnem programu bodo sodelovala domača 
društva in posamezniki ter gostje iz sosednjih 
občin.

Komorni zbor Limbar•	
Marjan Urbanija – orglice, spremljava Matija •	
Cerar
OŠ Jurija Vege, Vega bend•	
Vrtec, skupina Žogice•	
Grajski oktet•	
Petra in Peter Pirnat•	
Karl Žužek, violina•	
Nastja Osolnik, klavir•	

Lepo vabljeni!

OBČINA MORAVČE
v a b i

vse ljubitelje komedij

v soboto, 20. februarja 2010 ob 19. uri
na četrto abonmajsko predstavo v sezoni 

2009/2010 in izven 
v Kulturni dom Moravče.

Gostuje Špas teater, s predstavo 5žensk.
com. 
Vstopnice po 15 EUR bodo v prodaji deset dni prej v 
baru Travnar v Moravčah in eno uro pred predstavo 
v KD.

Vljudno vabljeni!

OŠ JURIJA VEGE MORAVČE
Vegova 38, MORAVČE
tel.: 72 31 003

VPIS V PRVI RAZRED ZA 
ŠOLSKO LETO 2010/2011

Osnovna šola Jurija Vege Moravče vabi k vpisu v 
prvi razred devetletne šole vse otroke, rojene v letu 
2004.

Vpis otrok, ki bodo 1. razred obiskovali v Moravčah,  
bo potekal na OŠ Jurija Vege Moravče v:
ČETRTEK, 4.2.2010, od 7.00 do 12.00 
PETEK, 5.2.2010, od 7.00 do 18.00

Vpis otrok, ki bodo 1. razred obiskovali na POŠ Vrhpo-
lje, bo potekal na POŠ Vrhpolje v:
PETEK, 5.2.2010, od 7.00 do 18.00

Oba dneva boste lahko v razredu obiskali tudi letošnje 
prvošolčke in videli, kako poteka njihov dan v šoli.

Veseli bomo, če boste s seboj pripeljali otroka.
Vljudno vabljeni!

  

UČENCI 9. RAZREDA, SPOŠTOVANI STARŠI!

Radi bi vas obvestili, da bo v petek, 12.2., in v soboto, 

13.2.2010, na srednjih šolah INFORMA-
TIVNI DAN. Vabimo vas, da se ga udeležite. Želimo 

vam, da boste izvedeli čim več koristnih informacij za 

lažjo poklicno odločitev.

Obvestila
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Novice iz Moravške doline 
Januar 2010, Letnik XI, Številka 1.
Novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine Moravče, 
ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma desetkrat letno in ga 
prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno. Sedež in naslov 
uredništva: Občina Moravče, Trg svobode 4, 1251 Moravče, tel 
7232700. Izdajateljski svet: Martin Rebolj (predsednik), Franc 
Kmetič, Roman Cerar, Stanislav Ravnikar, Roman Novak, Janez 
Vidic. E-poštni naslov moravske.novice@moravce.si. Odgovorni 
urednik: Edo Veselko, namestnica odgovornega urednika: Vojka 
Rebolj. Uredniški odbor: Marko Kladnik, Edo Veselko,Tanja Ravnikar, 
Maja Hren, Janez Virk, Vojka Rebolj, Nevenka Marolt, Jana Konček 
Cigula, Nada Mlinarič. Novice iz Moravške doline so vpisane v 
razvid medijev pri Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno številko 
374. Priprava za tisk: Studio L.A. Andrej Lombar s.p.. Tisk: Tiskarna 
Januš. Naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 26. februarja 2010. 
Vaše prispevke pričakujemo do 10. februarja.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS prvi in tretji ČET v mes: 17.45 - 18.45

RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes.: 17 - 19

ŽUPNJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7232-700; 
Faks: 7231-035

PON: 8 - 12; 13 - 15
SRE: 8 - 12; 13 - 17
PET: 8 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON - PET: 8 - 12; 14.30 - 17

POŠTA
Tel: 7296-510

PON - PET: 8 - 9.30; 10  - 15.30; 16 - 18
SOB: 8 - 12

POLICIJSKA 
PISARNA

PON: 16 - 18,  PET: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

OŠ JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

PON - PET: 7 - 15
inforrmacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRTEC
Tel: 7231-227

PON - PET: 7 - 15

POŠ VRHPOLJE
Tel: 7231-233

PON - PET: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

PON, ČET: 14 - 19
TOR: 11 - 16

DRUŠTVO
UPOKOJENCEV

TOR: 10 -12

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče

TOR    7 – 11
Tel: 7231-040, 041/657-223

Info oddaja o 
občini na ATV

SRE    20.00
ČET   21.00

LEKARNA
Tel: 7232-780

PON: 12 - 19
TOR, SRE, PET: 7.30 - 14
ČET: 13- 19
prva  SOB. v mes.:  8 - 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in ČET: 13 - 19, sprejem do 18
TOR, SRE in PET: 7 - 13

AMB. ZA OTROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943

PON: 13 - 19
SRE: 7 - 10.30 amb. za bolne; 10.30 
- 13 posvet
PET: 7 - 8 amb; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13 amb

Patronažna služba, 
tel 7232-944

PON – PET : 7 - 8

DIAG. LAB. PON: 13 - 18, TOR: 9 - 12
SRE, PET: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, ČET: 13 - 19.30
TOR, SRE, PET: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

Spoštovane bralke in bralci!
Pred vami je prva letošnja številka našega gla-

sila. Srčno upamo, da ga boste z veseljem preli-
stali in prebrali. Po kuloarjih se sicer tu in tam ši-
rijo neresnične informacije, da zavračamo članke 
in pisma bralcev. To seveda ne drži. Spoštujemo le 
sklepe izdajateljskega sveta in uredniškega odbo-
ra, ki omejuje dolžino pisem. Z veseljem objavimo 
vsako vaše mnenje, če le ni žaljive vsebine, kar pa 
se zgodi zelo redko. Posebno pozornost posveča-
mo tudi stroškom. Čeprav se občinski proračun, 
hvala bogu, ne zmanjšuje, smo v preteklem letu 
radikalno zmanjšali izdatke. Veseli bomo vaših 
prispevkov pa tudi vsake pobude, ki bi lahko vpli-
vala na še višjo kvalitetno raven Novic.

Glavni dogodki v občini so še vedno povezani 
z gradnjo doma za starejše. Kljub javnemu de-
klariranju vseh in vsakogar, da podpira gradnjo,  
gre za očitno držanje fige v žepu. Krožijo baje celo 
dokumenti, ki naj bi to potrjevali in so povezani s 
politiko. Ta pa je na vseh nivojih precej ljudi razo-
čarala. Verjamejo ji vedno manj. Bojimo se, da bo 
zaradi letošnjih lokalnih volitev še več diskvalifi-
kacij in podtikanj vseh mogočih barv.

Kulturne strani kažejo na bogato, raznoliko 
in kvalitetno ponudbo prireditev v sicer relativno 
majhni in pretežno ruralni skupnosti. December 
je bil res pester. Včasih malo pozabimo na kul-
turno obnašanje v vsakdanjem življenju. Prema-
lo pozornosti posvečamo kulturnemu dialogu, 
strpnemu obnašanju do drugačnih ali drugače 
mislečih. Preveč je materializma in potrošništva. 
Vrednote, kot so poštenost, resnicoljubnost, skro-
mnost in moralnost so premalo cenjene. Ne gre le 
za gospodarsko krizo, temveč tudi za krizo vre-
dnot.

Vsem našim zvestim bralcem ob kulturnim 
prazniku čestitamo! 

Odgovorni urednik

3januar 2010



Županova stran

Kljub krizi optimistični 
proračun za 2010
G. župan, zagotovo je najvažnejši akt občine letni 
proračun. Kako kaže za letos?

Priprava osnutka se je res nekoliko zavlekla. Del 
vzrokov je iskati v ekonomski recesiji, čuti pa se že tudi 
vpliv priprav na lokalne volitve, ki bodo letos jeseni.

Pa poglejva najprej prihodkovno stran!

Letošnji proračun bo znašal okrog 4.600 milijona 
evrov in bo nekoliko višji od lanskega. Povišanje gre 
na račun prenesenih sredstev iz leta 2009 in prido-
bljenih 200 tisoč evrov iz evropskih skladov. Odločbo 
imamo že v rokah. Sredstva bodo porabljena za novo 
knjižnico.  Občinski delež bo zaradi DDV in ureditve 
okolice nekaj višji.
Praktično gre za proračun, ki je enak lanskemu. 
Struktura prihodkov se sicer razlikuje. Nekaj manj bo 
prihodkov iz kapitala oz. premoženja občine.

Kako pa je z odhodkovno stranjo? 

Naj začnem z investicijami za katere računamo prido-
biti evropska sredstva. Gre za stroške pridobitve PGD 
dokumentacije za pridobitev evropskih sredstev za 
področje vodovodov. Iz Ministrstva za okolje in prostor 
čakamo na odločitev glede nadaljevanja postopkov 
za pridobivanje evropskih sredstev za kanalizacijo za 
področje Moravč in zahodnega dela občine. 
Sprememba  je tudi v tem, da  je s pogodbo vsa komu-
nalna infrastruktura dana v najem JKP Prodnik.  Vsa 
najemnina, ki je v bistvu amortizacija, pa  je izključno 
namenjena vzdrževanju in novim investicijam  v vodo-
vod in kanalizacijo.
Kot običajno je veliko sredstev namenjenih izgradnji 
cestne in druge infrastrukture, del pa gre tudi za izde-
lavo občinskega prostorskega načrta. Naj omenim še, 
da smo uspeli, da so na DRSC že pripravili dokument 
identifikacije investicijskega programa za izgradnjo 
pločnika, ureditev javne razsvetljave, prehodov za 
pešce in avtobusnih postajališč od Žage do odcepa 
v Drtijo. Projekt bomo speljali skupaj z Direkcijo RS 
za ceste.

Eden izmed večjih načrtovanih projektov je šola 
na Vrhpoljah. Je že kaj znanega? 

Pogovor z županom Martinom Reboljem

Ta, predvsem prostorska problematika, je bila na dnev-
nem redu posebnega sestanka. Predstavljene so bile 
tri možne lokacije. Sklenili smo, da sedanja lokacija ni 
primerna. Primerna je lokacija vzhodno od gasilskega 
doma ob cesti Vrhpolje - Tuštanj in lokacija 300 m 
severno od vasi Vrhpolje. Seveda pa bo potrebno rešiti 
še odkup zemljišča in ustrezno spremeniti prostorski 
načrt. Pričakujem, da  bo podrobna lokacija znana že 
ob razgrnitvi občinskega prostorske načrta.

Razveseljivo je, da je v občini vse več predšolskih 
otrok. Kako bo poskrbljeno za njihovo varstvo? 

Tudi letos bomo morali odpreti še en nov oddelek. V 
osnutku proračuna smo to seveda upoštevali. 

Ideja o daljinskem ogrevanju večjih objektov v 
Moravčah še ni zamrla. Ali se na tem področju 
kaj premika?

Se! V zadnjih mesecih smo imeli v zvezi s tem kar 
dva sestanka. Mnenje vseh, to je šole, potencialnega 
investitorja, projektanta in občine, je, da je potrebno 
določiti eno ali več sprejemljivih lokacij. Pričakujem, 

www.moravce. si
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Kaj meni podžupan

Stane 
Ravnikar
Podžupan občine 

Moravče

Novoletni prazniki so za nami 
in vrnili smo se v normalne 
tirnice življenja ter pričeli z 
deli in načrti za leto 2010. 
Koalicijski partnerji SD, SDS 
in LDS smo pričeli s pripravo predloga proračuna za leto 
2010. Kot kažejo napovedi, bo leto, ki je pred nami izjemno 
zahtevno in težko, zato je naloga koalicije še toliko bolj 
zahtevna.  Sredstva, ki so namenjena investicijam moramo 
posebno skrbno in preudarno porazdeliti in nameniti pro-
jektom, ki so najbolj nujni  in od katerih bodo imeli naši 
občani največ koristi. Ko se ozremo v preteklo leto, smo 
s svojim delom zadovoljni, kajti dosegli smo zastavljene 
cilje, kar nam potrjujejo tudi naše občanke in občani. 
Največji uspeh koalicijskih parterjev je vsekakor prido-
bitev gradbenega dovoljenja  za izgradnjo doma starejših 
občanov. Kljub nasprotovanju nekaterih je koalicija v 
sestavi SD, SDS in LDS le uspela izpolniti  obljubo, da 
bo tudi v Moravča zgrajen dom starejših občanov. To bo 
omogočilo vrnitev naših občanov, ki so sedaj v domovih 

po Sloveniji,  v domači kraj in izpolnitev njihovih želja, 
da jesen življenja preživijo tam, kjer si najbolj želijo. Vsi, 
ki imamo pozitiven odnos do starejših, pa si želimo, da bi 
bilo čim manj nasprotovanj izgradnji doma, kajti tudi ti, 
ki nasprotujejo izgradnji doma morajo doumeti, da so to 
vendar naši starši, prijatelji in znanci, ki si želijo, ostati 
v rojstnem kraju, kjer se ne bodo počutili osamljene in 
pozabljene. Prav tako pa so pomembna tudi nova delov-
na mesta, ki so v času mnogih odpuščanj, še toliko bolj 
dragocena. Mnogo skrbi pa državljanom povzročajo tudi 
napovedi vlade, ki kot kaže, ne najde pravega izhoda iz 
krize, o višjih davkih, kar bo imelo za posledico, padec 
standarda delavcem, upokojencem in že skoraj 100.000. 
brezposelnim, ki že sedaj mnogi živijo pod pragom re-
vščine. Skrb vzbujajoče izjave so predsednika vlade, ki 
vidi rešitev krize v lažjem odpuščanju delavcev. S takimi 
izjavami kaže popolno nepoznavanje problema, kajti po 
raziskavah, ki so jih opravile inštitucije EU je pri nas 
več kot 80% mladih zaposleno za določen čas in smo po 
fleksibilnosti zaposlovanja v Evropskem vrhu. Poznano je 
tudi, da ti zaposleni živijo v stalnem strahu pred izgubo 
delavnega mesta, velik problem pa predstavlja tudi nezmo-
žnost najema kredita za rešitev stanovanjskega problema. 
Vsi si želimo, da bi vlada resnično pristopila k reševanju 
krize, predvsem pa da najde rešitve, ki ne bodo najbolj 
prizadele najrevnejših z višjimi davki in obremenitvami, 
po katerih smo že sedaj v samem vrhu EU.

da bo v kratkem izdelana idejna zasnova.

Trenutne razmere so socialno zelo občutljive. Ali 
na občini mislite tudi na to? 

Občina je v zadnjih letih zelo veliko časa, energije 
in finančnih sredstev vložila v področje socialnega 
varstva. Tu mislim predvsem na pripravo dokumen-
tacije za izgradnjo doma starejših v Moravčah. To 
je zagotovo največji projekt v celotnem času obstoja 
naše občine.  Poleg socialnega pa je to tudi velik go-
spodarski  projekt, kajti zaposlitev bo dobilo več kot 
petdeset občanov.

Ali mislite, da bi se v preteklih letih na kakšnem 
področju lahko naredilo več?

Zagotovo. Na marsikaterem področju se da narediti 
še več in bolje, toda vedno in povsod je objektivna 
omejitev denar. Ko sem prevzel županovanje, je bila 
občina praktično brez PUP-ov, kar je pomenilo, da 
upravna enota ni več izdajala gradbenih dovoljenj, 
naše javno komunalno podjetje JKP ni izdajalo sogla-
sij za priključitev na vodovodno omrežje, ceste so bile 
podobne kolovozom. Vsa vlaganja v preteklih letih so 
šla v smeri odprave teh neurejenosti. Sedaj, ko smo  
bistveno izboljšali bivanjske razmere,smo tudi ustvarili  
pogoje za razvoj turizma in dopolnilnih dejavnosti.

EV

Spoštovani!
Ob slovenskem kulturnem prazniku poudarjam pomen zavedanja naših korenin, ohranjanja sloven-
stva, ohranjanja kulture z raznimi umetniškimi  izražanji in kulture v vsakdanjem življenju.
Ob prazniku vsem čestitam!

Martin Rebolj, župan

www.moravce. si
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Politika

Na zadnji seji občinskega  sveta smo svetniki dobili po-
ročilo o sestajanju odborov in komisij občinskega sveta v 
preteklem letu.  Statistika je zastrašujoča. Nekateri odbori 
se v celem letu niso sestali niti enkrat. Nekatere seje so 
trajale samo po pet minut, zato se sprašujemo o njihovi 
koristnosti oziroma uspešnosti. Lahko pa tudi ugotovimo, 
kakšen je bil strošek sejnin za takšne seje – nič manjši kot 
za tiste, ki so trajale nekaj ur.  Iz tega poročila se lepo vidi, 
kam je naravnan kompas občinske politike in s tem razvoj 
občine. Odbor za kmetijstvo in odbor za gospodarstvo 
se v preteklem letu sploh nista sestala, odbor za turizem 
pa le enkrat. Vsi ti odbori bi po volilnih obljubah in težki 
gospodarski situaciji, ki je nastala v lanskem letu, morali 
prevzeti vodilno vlogo v strategiji razvoja občine, pa so po-
polnoma brez strategije in idej, kako občanom zagotavljati 
boljšo prihodnost. Ali je resnično cilj občinske politike vse 
razprodati in dati v roke tujcem in tujemu kapitalu? Ali 
občina Moravče res nima ne ljudi ne sredstev, da bi sama 
lahko kaj storila na področju razvoja gospodarstva? 
Začne se že pri zaposlovanju v občinski upravi, kjer ne za-
poslujemo naših občanov. Kako bomo v domu za ostarele, 
ki ne bo v lasti občine Moravče, zaposlovali Moravčane, 
če jih pa ne znamo (zmoremo) na občini, ki je naša last? 
Ali se je kdo od volivcev sedanje koalicije to že vprašal? 
Ali nam ne lažejo ves čas?
Zelo aktiven pa je bil odbor za urejanje prostora in ko-
munalno dejavnost, kar je do neke mere razumljivo, saj 
občina, razen na komunalnem področju, v zadnjih letih 

ni bila aktivna. Ugo-
tovimo lahko, da se 
je gradilo v skladu 
z dolgoročnimi na-
črti in bi krajani bili 
deležni novih cest v 
vsakem primeru, ne glede nato, kdo bi vodil občino.  
Morda smo občani premalo pozorni ob vseh medijskih 
pompih ob odprtju nekaj sto metrov asfalta ali vodovoda, 
kar župan neprestano ponavlja v vseh možnih medijskih 
nastopih, o bistvenih problemih občine in prihodnjem 
razvoju, ki zagotavlja večjo kvaliteto življenja vsem ob-
čanom, pa slišimo bolj malo.
V Novi Sloveniji se sprašujemo, ali je naša občina res 
prijazna do svojih občanov na socialnem področju, na po-
dročju razvoja malega gospodarstva, kmetijstva, turizma, 
kulture, izobraževanja, skrbi za mladino,  sodelovanja, 
ekologije, plačevanja raznih občinskih taks in komunalnih 
stroškov? Smo v letu obračunov in iskanja odgovorov na 
ta vprašanja. Vizija razvoja ni le v metrih asfalta, ampak 
v razvoju na vseh področjih za večjo kakovost življenja 
občanov vseh starosti. Seveda pa ne smemo pozabiti na 
kulturo obnašanja in kulturo medsebojnih odnosov, ko 
se rajši tožarimo in vlačimo po časopisih, kot pa da bi 
dosegli dogovor. Tega (dogovora in pogovora) je bilo v 
preteklosti več. Diktat ne pripelje daleč

OO N.Si Moravče

Dolgoletni obiskovalci Moravške doline, občudovalci nje-
nih naravnih lepot, z velikim zadovoljstvom ugotavljajo, 
da v zadnjih letih občina hitro napreduje na celotnem 
področju. Sprašujejo pa se, zakaj toliko zagrizenega na-
sprotovanja vsemu, kar našim ljudem prinaša napredek 
in izboljšuje bivanjske razmere. Nerazumljivo je tudi početje nekaj posameznikov in tistih, ki stojijo v ozadju 
nasprotovanja gradnje doma starejših v Moravčah. Poskusi preprečitve gradnje doma starejših v Moravčah 
potekajo že od novembra 2008. Župan je  dobil v februarju 2009 v hišni poštni nabiralnik kopijo dopisa, 
naslovljenega na XY Moravče, citirano : »Spoštovani, v tej zadevi ste nas pooblastili,da proučimo pravna 
sredstva zoper gradnjo doma počitka v Moravčah, ki naj bi ga  investirala občina Moravče in družba Komet 
d.o.o.  in da s tem v zvezi  pripravimo ustrezne ukrepe. Glede tega vam podajamo naše pravno mnenje,« 
konec citata. Sledi natančna razčlenitev PUP-a občine Moravče za področje MO-DZ-58 in možne pravne 
podlage za preprečitev gradnje in v zaključnem delu dopisa citirano:«V zadevi tako menimo, da bi bila mo-
žnost preprečitve gradnje tako velikega objekta  v tej fazi najbolj efektivna v postopku pridobitve gradbenega 
dovoljenja.« V nadaljevanju citiramo: »Gleda konkretnih ukrepov tako predlagamo, da pred sprožitvijo bolj 
negotovega ustavnega spora (za katerega imamo rok še do oktobra 2009) skušamo gradnjo preprečiti 
v postopku pridobitve gradbenega dovoljenja.« Oseba, ki je dopis prejela poleg naslovnika v vednost, je v 
bližnjih sorodstvenih odnosih s članom stranke OONSI Moravče.

V kar nekaj številkah moravških novic smo lahko brali v strankarskih člankih NSI , kako ni speljan noben 
projekt , posebno še dom starejših in poudarke, kako s konstruktivnimi predlogi poskušajo pomagati ob-
čanom. Po zgoraj navedenem občani sami presodite o dobronamernosti take pomoči.

Praznovali bomo kulturni praznik ob katerem vsem občankam in občanom čestitamo. Ob prazniku pa 
želimo kulturnih dejanj, ne s figo v žepu nekaterih, ko gre za naš skupen napredek.

OOSD Moravče

www.moravce. si
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Politika

Mesec december je čas, ko se ozremo nazaj in analiziramo dogodke in uspehe v 
tekočem letu in ugotovimo, ali smo bili uspešni, ali smo dosegli cilje, ki smo si jih 
zadali. To je tudi čas za  vsakoletno srečanje OO LDS Moravče. Letošnje srečanje 
je bilo še posebej slovesno, kajti praznovali smo tudi 15. obletnico uspešnega de-
lovanja OO LDS Moravče. Zaradi službenih obveznosti je bilo žal odsotnih kar nekaj 
naših članic in članov. Že od ustanovitve Občine Moravče naše članice in člani ter 
simpatizerji uspešno sodelujejo v Občinskem Svetu občine Moravče. S svojim pro-
gramom ter delovanjem v OS si s koalicijskimi partnerji  prizadevamo za uspešen 
preboj občine Moravče med razvitejše in uspešne občine, predvsem pa delamo v 
zadovoljstvo naših občank in občanov.
OO LDS Moravče, že od ustanovitve, vodi predsednik Ravnikar Stane. Članice in člani so mu ob tem jubileju izrekli 
čestitke za uspešno vodenje in tudi podporo za v naprej. Analizirali smo dosedanje delo ter se dogovorili o nalogah, 

ki so pred nami. V letošnjem 
letu so namreč volitve za OS 
občine Moravče. Na srečanju 
je bil prisoten  tudi predse-
dnik OO DESUSA gospod 
Franc Ravnikar. Na tem sre-
čanju smo se dogovorili o 
sodelovanju in skupnem  
nastopu na volitvah v OS ob-
čine Moravče. Po uspešnem 
dogovoru in izmenjavi mnenj 
ter okusni večerji je sledilo 
družabno srečanje ob zvokih 
harmonike.

OO LDS Moravče

Čas res hitro in neusmiljeno hiti,saj  smo že zako-
rakali v novo leto. OO SLS Moravče še enkrat vsem 
občanom  želi, da jih kakšna osebna ali finančna 
kriza ne bi prizadela in da leto preživijo brez večjih 
pretresov. V letošnjem letu se pričakuje, da bomo 
še globoko v recesiji, ki nas je dohitela v lanskem 
letu. Glede na stanje, kakršno je na državni ravni, 
ne zaostaja pa tudi na občinskem nivoju, menimo, 
da  nas recesija ni prizadela samo s finančnega 
vidika, pač pa je očitno recesija prizadela vse vre-
dnote in človeške odnose. Ob koncu leta župan 
ni premogel niti toliko moči, da bi svetnikom 
osebno  stisnil roko in  spregovoriti nekaj besed, 
kar finančno nič ne stane. Toliko o človeških od-
nosih, na katere pa noben denar ne vpliva. Zelo 
nas tudi žalosti dogajanje na državni ravni, saj od 
izvolitve te vlade ne mine niti mesec, da se ne 
bi ukvarjali s kadrovskimi problemi, skratka vsa 
pozornost je usmerjena na  koalicijski politični 
obračun. V ozadju pa ostajajo zato mnogo bolj po-
membne stvari – reševanje gospodarstva,  saj, če 
gospodarstvo  ne bo v dobri kondiciji, nam še tako  
lepe besede, ali veliki prepiri, ne bodo pomagali. 
V letošnjem letu se pričakujejo tudi večja odpu-
ščanja delavcev. Vlada pa kakšnih res hitrih in za 
gospodarstvo tako nujnih ukrepov kar ne more 
spraviti v realnost, Od ukrepov je videti, da izho-

diščni koncept vla-
dne izhodne strate-
gije zaenkrat temelji 
zgolj na dvigovanju 
davkov za vse sloje 
prebivalstva. Vsebu-
je pa tudi predloge ukrepov, ki so si nasprotujoči 
in bodo izničili učinke sicer predvidenih dobrih 
ukrepov. Da ni jasne strategije izhaja že iz tega, da 
ima finančni minister danes  ene predloge ukre-
pov, ki pa jih naslednji dan negira s pojasnilom, 
da gre le za “en papir”. 

Leto 2010 je tudi leto volitev. V OO SLS Moravče 
želimo, da bi bilo potrebno, že zaradi finančne 
krize, boljše sodelovanje, več strpnosti on pogovo-
rov. Pri vseh odločitvah bi bilo potrebno poslušati 
drug drugega. Zato nam je toliko bolj nerazumlji-
vo pisanje podžupana, da še vedno vztrajno trdi, 
da smo bili v OO SLS Moravče proti izgradnji doma 
za starejše občane. Še enkrat! VEDNO SMO BILI, 
SMO IN BOMO za izgradnjo doma. Celo več,  našo 
podporo bi imel poleg tega tudi  dom za dnevno 
varstvo starejših. Naš pomislek je le v tem, kar se 
bo mogoče kasneje izkazalo za še kako resnično, 
da lokacija ni najbolj ustrezna.

OO SLS Moravče

www.moravce. si
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Občina

Predlagajte dobitnike 
občinskih priznanj

Na podlagi 17. člena Statuta Občine Moravče in 10. 
člena Pravilnika o priznanjih Občine Moravče vabimo 
vse občane Moravč, društva, podjetja, zavode, da 
do vključno petka, 12. februarja 2010, do 12. ure 
pošljete na naslov Občina Moravče, Trg svobode 4, 
1251 Moravče svoje PREDLOGE ZA DODELITEV 
OBČINSKIH PRIZNANJ za:
• ČASTNEGA OBČANA, 
• PLAKETO OBČINE,
• PRIZNANJE OBČINE.

Naziv častnega občana Občine Moravče se podeli 
posamezniku, ki doseže pomembnejše trajne uspehe 
na gospodarskem, znanstvenem, umetniškem, kultur-
nem, športnem, vzgojno¬izobraževalnem in humani-
tarnem področju.

Plaketo občine se podeli posameznikom, organiza-
cijam in skupnostim v občini, prijateljskim mestom in 
podjetjem, organizacijam in posameznikom iz tujine, 
ki s posebnimi prizadevanji in uspehi na področju 
gospodarstva, družbenih dejavnosti in drugih podro-
čjih dela pomembno prispevajo h gospodarskemu in 
političnemu razvoju občine in k razvijanju družbenih 
dejavnosti ter medsebojnih prijateljskih odnosov.

Priznanja lahko dobijo posamezniki, skupine, organi-
zacije in skupnosti, podjetja, društva, zavodi in druge 
pravne osebe, kakor tudi posamezniki, ki niso občani 
Moravč, so pa bili rojeni na območju občine, ali so 
živeli določen čas v občini in so s svojim delovanjem 
in dosežki bistveno prispevali k ugledu občine.

Predlogi za podelitev priznanj morajo vsebovati 
naslednje podatke:
1. podatke o predlagatelju,
2. vrsto predlaganega priznanja občine,
3. podatke o predlaganem prejemniku priznanja,
4. obrazložitev k predlogu,
5. dokumente, ki potrjujejo dejstva v obrazložitvi. 
6. predlagatelj mora pridobiti pisno soglasje preje-

mnika občinskega priznanja iz katerega izhaja, 
da se prejemnik strinja s prejemom priznanja in 
da se bo udeležil podelitve, ki bo na proslavi ob 
občinskem prazniku.

Priznanja bodo predvidoma podeljena ob občinskem 
prazniku.

Morebitna dodatna pojasnila lahko dobite pri Luku 
Djoroviču na telefonski št.: 724-71-40 ali 723-27-00.

www.moravce. si

TISKOVNA KONFERENCA

Začetek gradnje doma 
starejših se znova odmika

Tik pred božičem je bila na občini sklicana tiskovna 
konferenca, ki jo je vodil g. Jakopič z ATV, sodelovali 
pa so župan Martin Rebolj ter predstavnika Cometta 
d.o.o. Franjo Kolenc in Matjaž Čampa. Glavna tema je 
bilo izdano in težko pričakovano gradbeno dovoljenje 
za izgradnjo doma starejših.

Po tem, ko je župan poudaril, da gre za uresničitev, 
sicer stare, ideje, ki bo pomembno spremenila Morav-
če, saj bo omogočila zaposlitev 50 ljudi in zagotovila 
varno starost starejših v domačih logih, je direktor 
investitorja Dolenc izjavil, da je bilo v projekt vloženo 
ogromno strokovnega dela. Investicijo sicer podpira 
večina prebivalcev, je pa nekaj posameznikov, ki lahko 
povzročijo tudi zamik začetka gradnje.

»Upoštevali smo pripombe vseh strank v postopku« je 
zagotovil Matjaž Čampa in nadaljeval, da je »objekt je 
umeščen v prostor v skladu z vsemi zakoni in predpisi. 
Ne bo previsok in bo dovolj razgiban, da bo usklajen z 
okolico. Kljub precej neugodnemu času se z bankami 
pogovarjamo o kreditiranju gradnje, ki bo trajala le 
enajst mesecev. Poskrbeli smo tudi za podaljšanje 
veljavnosti koncesije«.

Župan je na vprašanje novinarke, kako komentira 
pritožbe zoper gradnjo doma, optimistično zatrdil, da 
se bodo problemi rešili. Ne dolgo tega je bilo zbrano 
preko 200 podpisov, ki so podpirali postavitev objek-
ta. Nerazumljivo je, da so posamezniki, ki so v vrhu 
Karitasa, ki si prizadeva za blagostanje in solidarnost, 
nasprotniki gradnje. Izgradnja manjšega doma bi bila 
ekonomsko neučinkovita, pravi Čampa in hkrati zago-
tavlja, da bo tudi v interesu investitorja zaposlovati 
ljudi iz neposredne okolice. 

Na vprašanje Novic, da postaja v Moravčah spet ak-
tualno daljinsko ogrevanje, smo dobili odgovor, da se 
bo dom temu priključil, če seveda ne bo zaradi tega 
časovno ovirana gradnja.

Da se bo to zgodilo, pa danes, ko o zadevi pišemo 
(22. januarja, o.p.), že vemo. Ne gre za zamik, ki bi bil 
posledica daljinskega ogrevanja, temveč gre za, sicer 
legitimno in legalno, pritožbo zoper izdano gradbeno 
dovoljenje petih strank z interesom.

Zanimivo je, da je ena izmed strank, izključno na 
osnovi dobrovoljne privolitve občine, dobila leta 2004 
gradbeno dovoljenje za izgradnjo prizidka, sedaj pa 
sama podobne geste ne zmore. 

EV
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Občina

Moravčani v Dražgošah 
Na 58. srečanje v Dražgošah so se ljudje odpravili 
kar s strahom, kajti ravno v tistih dneh je zima 
najhuje pokazala zobe. Toda korajža velja, so 
menili pohodniki, ki jih je preko tisoč prišlo v 70 
cm visokem snegu v  Dražgoše, tudi iz Moravč. 
Program na prireditvi je bil skrbno sestavljen, 
slavnostna govornica Katarina Kresal  pa je de-
jala, da se zgodovine ne da pozabiti, tako tudi ne 
dražgoške bitke, kjer so tujci pobili 41 nedolžnih 
domačinov in vas požgali.
Iz Moravč nas je bilo letos zaradi vremena v do-
lini, kjer ni kazalo najbolje, malo manj. Tam gori, 
v  legendarnih Dražgošah,obsijanih s soncem 
pa smo bili ponosni, da smo med šesttisočimi 
obiskovalci tudi mi.

RV

Ob 65. obletnici je bila v parku 
v Moravčah slovesnost ob 
spomeniku padlemu rojaku
V parku sredi Moravč stoji spomenik Milanu Janežiču, 
partizanu, ki je padel pred 65. leti. Občinska organiza-
cije Zveze borcev za vrednote NOB Moravče je ob tej 
obletnici priredila krajšo slovesnost v kateri je nastopil 
MPZDU Moravče, OŠ Moravče se je predstavila s sku-
pino mladih glasbenic, povezovala in brala recitacije 
je Irena Ravnikar. 
Iz knjige spomenikov bivše domžalske občine: Milan 
Janežič iz Moravč se je kmalu po okupaciji vključil v 
narodnoosvobodilno gibanje, 15. marca leta 1942 pa 
je odšel v partizane. Sredi leta 1943 je postal sekretar 
komiteja Komunistične partije Slovenije za domžalski 
rajon in deloval tudi v številnih drugih oranih naro-
dnoosvobodilnega gibanja. Pri napadu na partijsko 
šolo v Cerknem, kjer je bil na šolanju, je bil hudo ranjen. 
Po okrevanju so ga imenovali za pomočnika političnega 
komisarja Škofjeloškega odreda. Padel je 21. decembra 
1944 pri obhodu odrednih položajev na robovih Pasje 

ravni v Poljanski dolini.
ZB za vrednote NOB Moravče se zahvaljuje vsem nastopa-
jočim in vsem obiskovalcem, ki so se kljub slabemu vremenu 
v lepem številu poklonili spominu na padlega rojaka.

VR
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Policija svetuje

POLICIJA SVETUJE
V tej rubriki bomo obravnavali najnujnejše ukrepe in aktivnosti, ki so nujno 
potrebne pri zagotavljanju lastne varnosti in osnovni element samozaščitnega 
ravnanja slehernega državljana.

Rubriko ureja: Marko KladnikVOŽNJA V ZIMSKIH RAZMERAH
Vozniki, dočakajmo dež, meglo, sneg in poledico pripravlje-
ni. Dodatna previdnost in večja pozornost sta v jesenskih 
in zimskih razmerah nujni, a za varno vožnjo še vedno 
premalo, kajti tudi vozilo mora biti tehnično brezhibno in 
predpisano opremljeno.

PRIPOROČILA ZA VOŽNJO V ZIMSKIH RAZMERAH IN 
POZIMI:

• hitrost vozila zmanjšajmo in jo prilagodimo razmeram 
ter stanju vozišča,

• povečajmo varnostno razdaljo med našim vozilom in 
vozilom, ki vozi pred nami, 

• zavirajmo narahlo in po potrebi postopno, z večkratnim 
pritiskom na stopalko, 

• ne spreminjajmo smeri vožnje sunkovito, saj vsako tako 
ravnanje lahko povzroči zanašanje vozila. Podobno velja 
tudi za sunkovito speljevanje,

• zelo pomembna je izbira pravilnega prestavnega raz-
merja, ker lahko premajhna moč na pogonskih kolesih 
zmanjša učinkovitost vodenja vozila in onemogoči 
potrebne popravke smeri vožnje, prevelika pa povzroči 
zdrsavanje pogonskih koles in zanašanje vozila,

• vozimo čim bolj enakomerno, brez premočnega pospe-
ševanja ali zmanjševanja hitrosti,

• posebej bodimo pozorni na izpostavljene dele ceste, 
kjer se pogosteje pojavlja poledica,

• računajmo z daljšim časom potovanja, zato se od doma 
odpravimo prej kot običajno,

• med vožnjo bodimo zbrani, predvsem pa strpni do 
drugih udeležencev v prometu. V takih razmerah so 
še posebej pomembni vozniška kultura, etika in soli-
darnost. 

PNEVMATIKE 

Vozilo bo pravilno in dobro opremljeno, če bomo upoštevali 
naslednja pravila.
• 4 kolesa opremimo z zimskimi pnevmatikami 

(M+S).
• 4 mesece (najmanj od 15. novembra do 15. marca 

naslednje leto) imejmo zimske pnevmatike na vozi-
lu.

• 4 leta je priporočljiva največja starost zimskih pnev-
matik.

• 3 mm mora biti najmanjša globina profila zimskih 
pnevmatik.

• Samo zimske pnevmatike na vseh kolesih omogočajo 
uspešno speljevanje in pospeševanje, učinkovito zavira-
nje, nespremenjeno smer pri zaviranju in varno vožnjo 
skozi ovinke. Zaradi posebne snovi pa bodo zimske 
pnevmatike tudi pri temperaturi pod 7 stopinj celzija 
dovolj mehke, da bodo zagotovile ustrezni oprijem tudi 
na suhi in nezasneženi cesti.

• Le zadostna globina profilov bo omogočila dobro od-
stranjevanje vode in brozge izpod koles ter stabilnost 

v snegu in ledu. Kadar je na cesti več snega, pa pripo-
ročamo uporabo snežnih verig.

• Ker se guma kot organska snov stara, po štirih letih ne 
glede na obrabljenost izgubi sposobnost optimalne-
ga oprijemanja na cestišču. Pnevmatike so edini stik 
našega vozila z voziščem, zato skrbimo, da bo vedno 
dober.

• Za zimsko opremo štejejo tudi poletne pnevmatike na 
vseh 4 kolesih in ustrezne snežne verige, ki morajo biti 
v zimskih razmerah pravilno nameščene na pogonskih 
kolesih. Pri vozilih s štirikolesnim poogonom morajo biti 
snežne verige nameščene na kolesih zadnje osi. 

ZAVORE IN ZAVORNA TEKOČINA

 Za varno vožnjo je nujno brezhibno delovanje zavor, zato 
redno preverjajmo gladino zavorne tekočine. Če se je rahlo 
znižala, je morda vzrok obraba zavornih oblog, če se je 
naglo znižala, vozilo takoj odpeljemo k mehaniku. Zavorno 
tekočino zamenjamo najmanj vsaki dve leti.

 LUČI - TUDI PODNEVI

Uporaba luči podnevi je v Sloveniji med vožnjo z motornim 
vozilom obvezna, prav tako kot v mnogih evropskih drža-
vah. Večkrat preverimo, ali na avtomobilu res delujejo vse 
naprave za osvetljevanje ceste, označevanje vozila in dajanje 
svetlobnih znakov.  

DRUGA ZIMSKA OPREMA

Priprava motornega vozila na zimo naj zajema tudi pre-
gled drugih naprav in opreme vozila. Poleg pnevmatik, 
zavor, krmilnega mehanizma in luči je tu še vrsta drugih 
naprav, ki jih mora uporabnik vozila občasno, pred zimo 
pa pravočasno in skrbno preveriti:
• akumulator - pregledati, očistiti in namazati je treba 

kabelske priključke ter preveriti stanje elektrolita v 
celicah; 

• hladilni sistem - preveriti je potrebno gostoto in raven 
hladilne tekočine;

• sistem za dovod zraka v vozilo - priporočljivo je preve-
riti, ali se v sistemu nahajajo tujki (smeti ali posušeno 
listje);

• olje v motorju - gladina olja mora vedno segati med 
obe oznaki (max - min) na merilni palici;

• sistem za močenje vetrobranskega stekla - preveriti 
je treba količino vode v posodi ter ji dodati zadostno 
količino sredstva proti zmrzovanju;

• metlice brisalcev - preveriti njihovo izrabljenost in jih 
po potrebi zamenjati;

• klinasti jermen - preveriti je treba stanje in napetost 
jermena, ki zagotavlja vrtenje alternatorja, črpalke 
hladilne tekočine in drugih naprav;

• sistem za dovod goriva - pri vozilih z dizel motorjem je 
priporočljivo pregledati in po potrebi očistiti filter za 
gorivo;
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Društva

Prednovoletni izlet v neznano
Društvo upokojencev Moravče je 19. decembra organiziralo 
enodnevni izlet v neznano. Kljub zasneženemu jutro, je bil 
avtobus poln, saj se je izleta udeležilo 46 članov. Na poti 
smo izvedeli kam nas bo nesla pot… in šli smo na Primor-
sko. Nameravali smo si ogledati Piranske soline in akvarij 
v Piranu, vendar nam je močno sneženje in naraslo morje 
preprečilo izvedbo programa. Tako smo se v Izoli ustavili na 
predčasnem kosilu, kjer je celotno druženje popestril har-
monikar Matej, tako da tudi plesa ni manjkalo. Obiskal nas 
je Božiček, ki je vse udeležence tudi simbolično obdaril.
Na tokratnem prednovoletnem izletu nam je vreme res 
ponagajalo, zato smo se na poti proti domu dogovorili, da 
bomo izlet ponovili v spomladanskih dneh ter nadoknadili 
zamujeno.
SREČNO V LETU 2010! po zapisu Sonje Sever, foto: Jože Novak 

Prednovoletni dogodek 
v Domu upokojencev

Osnovna šola iz Domžal je darovala diaprojektor, ki bo 
očitno prav prišel Društvu upokojencev Moravče. Stare 
fotografije, stari spomini in malo nostalgije, presenečenje, 
kako je čisto drugače izgledal nek kraj pa tudi nek znanec 
in mi sami. Pred novoletnimi prazniki so se prvič zbrali pred 
diaprojektorjem. Da miza ni bila prazna, so upokojenci s 
seboj prinesli še priboljške vseh vrst .
Tako bodo torki v Domu upokojencev še kar nekaj časa malo 
drugačni, ker ima predsednik DU, Franc Novak preko tisoč 
starih diapozitivov.

VR

Turistično društvo 
Moravče

Delovno leto smo zaključili s prazničnim sejmom v 
Moravčah. Pravo zimsko vreme  z mrazom in snegom  
nas je vse presenetilo, a smo vztrajali pri organizaciji 
sejma ob vsakem vremenu. Prodajalcev je bilo malo 
manj, kot je bilo prijav, a tistim, ki so prišli, ni bilo žal.  
Ponudba je bila primerna za praznične dni.  
Poskrbeli  smo tudi za najmlajše, za kar se je potrudila 
Marija Gotar z učenci OŠ Jurija Vege. 
Peški trio je bil tudi prava ideja, saj nas je  ves čas sejma 
»grela« njihova živa glasba.

V novem letu nas za začetek  čaka OBČNI ZBOR dru-
štva, ki bo 29. januarja ob 18.30 uri v avli Kulturnega 
doma. Če vas je pritegnilo delo našega društva, ste 
lepo povabljeni, da se nam pridružite.
Ob neki priložnosti med letom smo k sodelovanju 
povabili tudi moravške narodne noše. Drage narodne 
noše, vabilo še vedno velja! Če ste  za, pridite na občni 
zbor in se bomo dogovorili, kako naprej.

Na večer pred kulturnim praznikom, v nedeljo, 7. febru-
arja ob 18 uri bomo že petič po vrsti organizirali nočni 
pohod po učno sprehajalni poti Rača. 

• tesnila vrat - če jih bomo občasno namazali z glicerinom, 
v mrzlih dneh kljub mokroti vrata ne bodo primrznila;

• ključavnice na vratih in pokrovu prtljažnika - občasen 
vbrizg WD 40 ali podobnega penetrirajočega antiko-
rozivnega sredstva bo preprečil pomrznjenje ključavni-
ce.

 V avtomobil, pripravljen na zimsko vožnjo, spadata metlica 
in strgalo za čiščenje stekel. Preverimo tudi brisalce, morda 
je guma natrgana ali drugače poškodovana. V posodi s 
tekočino za čiščenje vetrobranskega stekla naj bo dovolj 

tekočine, ki v mrazu ne bo zmrznila. Naprave za odtajevanje 
in sušenje vetrobranskega stekla ter naprave za ogrevanje 
in zračenje morajo zagotoviti normalno vidljivost skozi ste-
klo. Pred daljšo vožnjo preverimo ali imamo v rezervoarju 
dovolj goriva. Sneg lahko preseneti tudi zimsko službo in 
zgodi se, da vozilo z nemočnimi potniki obstane na cesti, 
zato tudi odeja v vozilu ne bo odveč.
Pred vožnjo dobro očistite vsa stekla in poskrbite, da se z 
vozila ne bodo raztresali sneg, led, voda ali druge snovi.

www.moravce. si
11januar 2010



Iz naših krajev

Prednovoletni pohod
Na predlog predsednika društva smo v nedeljo 20. 12. 2009 
organizirali zadnji letošnji pohod.
Naš cilj je bila krožna pot iz obeh Javoršic po gozdni poti 
do Grmač in nato do planinskega doma na Uštah, kjer 
smo se malo odpočili, okrepčali s toplim čajem in pogreli 
ob prijetno topli krušni peči. Nato pa smo pot nadaljevali 
na Sv. Miklavža. 
Tu smo si od cerkve ogledali vso panoramo, ki se je s son-
cem obsijana pokazala iz morja megle. Po ogledu smo se 
spustili do Turistične kmetije »pri Mežnarju«, kjer smo si 
privoščili okusen topli obrok in malo kuhanega vina ter se 
dobro spočili.
Od Mežnarjevih nas je pot nato vodila na Cicelj in se preko 
Murovice spustili naprej v Zgornjo, kjer smo se poslovili od 
dela pohodnikov, ostali pa nadaljevali Spodnjo Javoršico.
Pohoda se je udeležilo 14 članov društva. Udeleženci me-
nimo, da je bilo druženje izredno prijetno in da ga bo treba 
ponoviti v pomladanskem ali poletnem času.

Na koncu pa naj vsem bralcem v imenu ŠD JAVORŠICA 
zaželim SREČNO, PREDVSEM PA ZDRAVO IN ZADO-
VOLJNO NOVO LETO 2010

Franc Kos

Nočni pohod na Limbarsko goro
Peščica pohodnikov se je na božični večer odločila zapustiti 
domače, toplo ognjišče in tv daljinca ter se podala na 9. 
božični pohod na Limbarsko goro.

S pomočjo sosedov, prijateljev in našega sponzorja smo 
izpeljali pohod v deževni noči in zaradi razmočenosti težavni 
poti. Začetek poti iz vasi Podstran smo prilagodili razmeram. 
Krenili smo po gozdni poti v smeri naselja Pogled in se v 
Soteski priključili na običajno traso poti. Mimo kmetije Tič 
nismo šli neopaženo. Kot običajno so nas pogostili s pijačo 
in sladkimi dobrotami. Vabili so nas, naj ostanemo pod 
streho, vendar smo bili odločeni pot nadaljevati. Zatopljeni 
v svoje misli ali medsebojni pogovor, predvsem pa polni 
optimizma, smo dosegli cilj. Žal pa smo se zgrešili z našimi 
pohodnimi sotrpini, ki organizirajo pohod iz blagoviške 
strani. Topla peč, čaj, kuhano vino, dobra volja in notranje 
zadovoljstvo v gostilni Urankar je bila nagrada za vsakega 
posameznika.
Polni elana, s pesmijo ob koraku, smo se vrnili v dolino, kjer 
so nas v Podstrani pričakali sodelavci. Druženje je trajalo 
v naslednji dan.

Nevenka Otolani

Koledar Občine 
Moravče za leto 2010
Koledar za leto 2010 krasijo slikarska dela 
naših domačih slikarjev:

Blaž Slapar, • 
Leonida Goropevšek Kočar, • 
Snežana Pustotnik, • 
Inge Ivartnik, • 
Vojka Vidovič • 
in Nina Dorič. • 

Naši umetniki so bili tako prijazni, da so 
prispevali svoja dela. Občina Moravče se vsem 
prijazno zahvaljuje.

Avtor naslovnice Blaž Slapar
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Na božični dan, v petek 25.12.2009 je 
v cerkvi sv. Petra in Pavla na Vrhpolju 
potekal božični koncert. Četrto leto 
zapored v organizaciji KD Grajski 
oktet. Kot gost je nastopil Ljubljanski 
godalni kvartet, ki je v 20 minutnem 
programu prijetno popestril koncert. 
Božične pesmi Grajskega okteta so letos 
zvenele drugače. Miha Novak (bas) se 
je, zaradi drugih obveznosti, odločil za 
slovo od okteta. Fantje so se mu zahva-
lili za sodelovanje. Za spomin na skupno 
delo je prejel mozaik slik s pomembnih 
prelomnic okteta.
Člani zasedbe so iskali in našli zamenja-
vo. Robert Brulc je izkušen pevec, ki je 
pred tem pel v klapi Lavanda. Pravi, da 
je po seznanitvi z oktetom in njegovim 
repertoarjem z veseljem sprejel izziv, da 
v prihodnje sooblikuje zgodbo okteta. Pesmi in skladbe je 
povezovala ljubezen in toplina. Povezovalo jih je družinsko 
vzdušje, ki ga je sooblikovala Bernarda Mal z mislijo in be-
sedo o družini, odnosih in toplini. Božič je družinski praznik. 

Imeniten božični koncert na Vrhpoljah

Je najlepše okolje, kjer lahko doživljamo radostne občutke 
sprejetosti, sproščenosti in medsebojne topline. In tega je 
bilo na božičnem koncertu na Vrhpolju v izobilju. 

D.G.

V soboto, 26.12.2009 se je v cerkvi  sv. Jerneja odvil prvi 
veliki koncert Peškega okteta ob prvi obletnici njihovega 
delovanja. Peški oktet je v svojem prvem letu delovanja 
uspešno nabiral izkušnje, vadil in se učil novih skladb in 
tako jim je uspelo dan po božiču pripraviti tako čudovit 
koncert. Koncert je bil sestavljen iz dveh delov; v prvem 
delu so se predstavili z božičnimi pesmimi, v drugem pa 
z ostalimi skladbami iz svojega repertoarja. Koncert so 
popestrile tudi glasbene točke mladih Pečank in Pečana, 
ki so nam zagotovili, da se za prihodnost glasbe v Pečah 

Veliki koncert Peškega okteta

ni bati. Vsi nastopajoči so namreč otroci članov okteta in 
sicer Gašper Barlič na kitari, Katja Kos na sintesajzerju, 
Ines Huber prav tako na sintesajzerju in Tajda Huber na 
prečni flavti. Moški so medse povabili tudi svoj nasprotni 
pol. Njihove glasbene gostje so bile namreč članice ženske 
vokalne skupine Oda iz Moravč, ki so nastopile ob spre-
mljavi Gašperja in Milana Kokalja ter violinistke Kristine 
Fale. Prireditev je povezovala Bernarda Mal. Na koncu so 
se člani okteta zahvalili svojemu zborovodji, Miru Capudru, 
vodji okteta, Klemnu Barliču, ter  peškemu župniku Francu 

Povirku, ki jim je za koncert velikodušno 
odstopil peško cerkev. Slednji je sprego-
voril tudi nekaj besed in članom okteta 
povedal tisto, kar si potiho mislimo vsi 
Pečani; kako ponosni in veseli smo, da 
se v tako majhni vasi lahko pohvalimo 
s tako zagnanim in dobrim oktetom. Do 
zadnjega kotička napolnjena peška cer-
kev je oktet na koncu nagradila z bučnim 
aplavzom, čestitke in pohvale pa so se 
vrstile tudi med prijetnem druženju po 
koncertu. Članom okteta čestitamo za 
uspešen nastop in seveda želimo, da se 
drugo leto spet vidimo. Fotoreportažo 
s koncerta si lahko ogledate na spletni 
strani: www.pece.si.

Ajda Lalić
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30. novoletni koncert v Kulturnem domu v Moravčah

Zadnjo nedeljo v letu 2009 je občina z domačimi društvi 
pripravila tradicionalni novoletni koncert. Z najlepšimi 
prednovoletnimi skladbami in pesmimi so v novo leto 
pospremili polno dvorano obiskovalcev. Tokratni koncert 
je bil jubilejni, trideseti po vrsti.
Za kanček drugačnosti so poskrbeli učenci OŠ Jurija Vege 
z mentorico Marijo Gotar s prikupno igrico in prikazom zim-
skega veselja zajčkov. Za okrasitev dvorane sta poskrbeli 
Mirjam Rožič in Maja Peterc, gotovo pa so k novoletnemu 

vzdušju pripomogli zelo domiselno in lepo maskirani zajčki 
sedeč na stopnicah odra do konca prireditve.
Tamburaški orkester Vrhpolje, s predsednikom Avbelj Ro-
bijem, se je predstavil s tremi skladbami. Za hip smo na 
odru pogrešali dirigenta in vodjo Milana Kontarčka, a so 
tamburaši kljub njegovi odsotnosti pokazali izvrstno formo 
in napredek. Še posebej so navdušili z zvočnimi efekti, ki 
jih izvajajo za spremljavo v pesmi Grdi, umazani, zli.

Oda, pod vodstvom Milana Kokalja, je z izvedbo petih 
pesmi o upanju in življenjskemu optimizmu, s sporočilom, 
da je svet lepši, če imaš bližnjega rad in s prednovoletnimi 
željami, dodobra razvnela dvorano. Dovršeno petje Odinih 
pevk, s solistko Julijo Avbelj, so obogatili še instrumentali-
sti: Dominik Štefan - klavir, Kristina Fale - violina, Žan Avbelj 
- flavta, Gašper Kokalj - bas kitara, Milan Kokalj – kitara.

V ospredju povezovalca Tina Žnidar in Matic Hrovat, ozadju 
Tamburaški orkester Vrhpolje Grajski oktet

Če so prej očarale ženske z milimi glasovi, so nato zado-
neli izbrani glasovi mož, Moški pevski zbor Tine Kos pod 
vodstvom Mira Capudra je zapel : Sloven`c Slovenca 
vabi, Zvezde žarijo spokojno, V Gorjah zvoni in Dečva to 
mi povej.

Oda

Moški pevski zbor Tine Kos
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Mladi fantje in možje, Grajski oktet po vodstvom Petra 
Pirnata, ki se je dokazal tudi kot solist, so bili ta večer 
med najmlajšimi, a tudi njihovo petje bi lahko uvrstili na 
katerikoli državni nivo. Zapeli so Good news, Jaz pa moj 
gvažek in Zvezde na nebu.
Po ploskanju sodeč, nas tudi pihalna 
godba vedno znova pozitivno prese-
neti . Vedno več mladih, nov kapelnik 
Tomaž Podlesnik in osem nepozab-

la skupaj z Maticem Hrovatom, njenim prijateljem: Ni nama 
šlo. Aniki in Maticu pa je šlo zelo lepo, doživeto in nežno.
Toliko lepih prednovoletnih želja v pesmi in besedi je 
navdihnilo tudi županov govor. Župan Martin Rebolj se 

Pihalna godba Moravče

Anika Horvat

no zaigranih skladb, 
je stopnjevalo pred-
novoletno vzdušje v 
dvorani do viška.
In Anika Horvat, go-
stja večera, je pohva-
lila moravško kulturo. 
Tudi ona pa je navdu-
šila s tremi pesmimi, 
Valovi in zmagovito 
pesmijo, s katero je 
zmagala na Slovenski 
popevki. Najbolj pa je 
v naša srca vstopila s 
pesmijo,ki sta jo zape-

je ob koncu leta zahvalil vsem, ki so med letom kakorkoli 
pomagali pri napredku v občini. Pozval je k pogumnim in 
modrim odločitvam, k zaupanju in trdemu delu. In dejal: 
»Potrebno se je potruditi za sodelovanje, saj bomo tako 
tudi v bodoče prej prišli do rešitev skupnega dobra. Rad 
bi verjel, da zmoremo to! Pustimo si uživati ob dosežkih 
v naši mali skupnosti, imejmo vizijo za prihodnost in se 
veselimo življenja v lepoti naše Moravške doline.« Vsem 
je voščil lepe praznike in srečno novo leto.
Čudovit koncert sta povezovala Tina Žnidar in Matic Hro-
vat. Srečno novo leto pa je ob zaključku voščil tudi zajček 
na odru. 
Naj bo srečno za vse ljudi Moravške doline in vseh njenih 
hribov!

VR
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Ubran božični koncert
V soboto, 26. decembra 2009, smo lahko prisluhnili tra-
dicionalnemu božičnemu koncertu, ki so ga za vse zveste 
poslušalce pripravili pevci in pevke Komornega zbora Lim-
bar pod vodstvom zborovodij Elizabete in Tomaža Pirnata. 
Koncert je potekal v cerkvi sv. Andreja pri Moravčah, kjer so 
ob tem dogodku združeni glasovi zazveneli v vsej polnosti 
in tako pričarali poslušalcem prijetno vzdušje božičnega 
časa. Program, sestavljen pretežno iz skladb slovenskih 
avtorjev, je bil izveden ubrano, intonančno dokaj stabilno, 
brez dvoma tudi glasovno homogeno. Zbor je pod vod-
stvom zborovodkinje Elizabete in ob spremljavi Tomaža 
skladno muziciral in se povezal s poslušalci, ki so na ta 
način prejeli božično sporočilo. Program je popestrila tudi 

gostja koncerta sopranistka Teja Saksida, ki je solistično 
odpela dve skladbi.
Na tradicionalnem koncertu, ki vsako leto poteka na pra-
znik sv. Štefana in na praznik dneva slovenske samostoj-
nosti in enotnosti, je zbor tudi tokrat del programa namenil 
spominu na veliki in odločilni dan osamosvajanja Slovenije, 
ko smo se na referendumu odločili za samostojno drža-
vo. Tokratni slavnostni govornik je bil evropski poslanec 
Lojze Peterle, ki je bil kot takratni predsednik Slovenskih 
krščanskih demokratov 
in kot predsednik prve 
slovenske demokratične 
vlade »aktivni uresničeva-
lec nasmeha zgodovine 
in slovenskih sanj«, je ob 
zahvali govorniku poudarila 
predsednica KID Limbar 
Ljudmila Novak. Peterle 
se je spominjal, kako so 
takrat pred dvajsetimi leti 
z veliko zagnanostjo in 
navdušenjem ustvarjali 
slovensko demokracijo in 
državo ter s pesmijo po va-
seh opogumljali Slovence, 
da smo se v tako velikem 
številu in skoraj enoglasno 
na referendumu odločili, da hočemo uresničiti sanje naših 
dedov in ustvariti svojo državo. 
Komorni zbor Limbar je na jesenski regijski reviji pevskih 
zborov v Škofji Loki znova prejel najvišja priznanja Javnega 
sklada za ljubiteljsko kulturno dejavnost.

Rozala Novak

V nedeljo, 10. januarja 2010, so podružnično cerkev sv. 
Štefana v Zgornjih Kosezah znova obiskala mlada dekle-
ta, članice dekliškega pevskega zbora Proteja iz Moravč. 
Njihov božični koncert je postal že prav tradicionalen in 
marsikdo ga vsako leto težko pričakuje. V lepo okrašeno 
cerkvico so dekleta tudi tokrat prinesla božično vzdušje, 
med obiskovalce pa veselje in zadovoljstvo ob poslušanju 
čudovitih božičnih pesmi. Zbor pod vodstvom zborovod-
kinje Elizabete Pirnat je zapel kar nekaj tujih in domačih 
božičnih pesmi, presenetil pa je s pesmijo v afriških ritmih 
in s špansko Feliz Navidad. Kljub temu, da dekletom samim 

prav nič ne manjka, so medse povabile tudi tri fante, ki so 
jih z veseljem spremljali in naredili koncert še lepši. To so 
bili Tomaž Pirnat na klaviaturi, Dominik Štefan na bas ki-
tari in bobnar Miha Vesel, ki je kljub zlomljenem zapestju 
na različnih ritmičnih inštrumentih zboru narekoval ritem. 
Dekletom se je na koncu zahvalil tudi moravški župnik, g. 
Viktor Primožič. Bučen aplavz na koncu koncerta, ki je od 
deklet zahteval še eno, dodatno pesem, pa je povedal vse. 
Drugo leto jih želimo spet slišati v Kosezah!

 
A.L., foto:  Urška Vozel

Proteja znova gostovala v Zg. Kosezah

16 Novice iz Moravške doline



Kultura

www.moravce. si

Novoletni koncert na Vrhpoljah
Vtisi, misli so se strnile. V lep 
šopek plesnih ritmov.
Za tokratni novoletni koncert ne 
moremo govoriti o velikem števi-
lu nastopajočih, lahko pa govori-
mo o velikem številu talentov, ki 
so jih le-ti pokazali. Skoraj vsak, 
ki  je stal na odru se je pokazal v 
vsaj dveh vlogah. Iz tamburaške 
skupine so izšli različni sestavi: 
Trio Fantasticus, Quartet Roro-
mika, ženska klapa Antares, solo 
nastop članice Katje ter predsta-
vitev nove članice Anje. Veliko 
je bilo presenečenj. Tamburaški 

orkester je sodeloval tudi z mlado pianistko Kristino Fale, 
mladim ansamblom Na gas in njihovo pevko Anjo ter 
dramsko skupino kot povezovalnim členom. 
Rdeča nit celotnega večera je bil ples. Po razlagi različnih  
plesov, ki jo je pripravila dramska skupina, so tamburaši 
le te zaigrali. Tako smo spoznali: dunajski valček, sambo, 
tango, boogie woogie, can can, čardaš in židovski ples. 
Tudi skeč je bil vezan na plesne korake. 
Anja – pevka ansambla Na gas nam je predstavila svoje 
pevske in plesne sposobnosti. 

Prav je, da na kratko predstavim vse 
sestave:
Trio Fantasticus so: Katja, Andrej, Rok 
in Peter. Zakaj? Ker so štirje in to še 
ni vse - se je glasil njihov odgovor in z 
orglicami na ustnicah se jim je pridružil 
še Robi. 
Quartet Roromika – smešno ime, a 
sestavljeno iz prvih črk imen članov, 
ki quartet sestavljajo: Romana, Rok, 
Milan, Katja. 
Ženska klapa Antares je dobila ime 
po najsvetlejši zvezdi, ki sveti v de-
cembru. 

Katja, ki je pela solo, se je potem tudi sama predstavila s 
kitaro in pesmima Janis Joplin. Na zelo mehak način nam 
jo je približala in nas spomnila, da še ni pozabljena. 
To, da je bil večer tematsko obarvan se nam je res po-
srečilo. Lahko smo ponosni nase, da nam po vseh teh 
letih novoletni koncert še ni postal rutina. Da še lahko kaj 
doprinesemo, dodamo in ustvarimo zanimivo nam in ob-
činstvu.  Obiskovalke in obiskovalci pa sami vedo ali so bili 
zadovoljni ter ali se bodo naslednje leto vrnili. Se vidimo!

Natalija Brodar, foto Polona Logar

Zahvala za prejeta donatorska sredstva
Na Centru za socialno delo Domžale smo v okviru projekta Učenje za življenje 22. decembra 2009 organizirali 
obdarovanje otrok. Najprej je otroke zabaval klovn Žare, kasneje pa smo povabili še Božička, ki je s pomočjo 
donatorjev podelil otrokom darilca in jim tako narisal nasmeh na obraz. Donatorji, ki so prispevali svoje izdelke 
in brez katerih bi bil naš projekt neizvedljiv, so: Mercator d.d., Mladinska knjiga Založba d.d., Belinka Belles 
d.o.o., trgovina Katja & Alen d.o.o., Tosama d.d., Študentski klub Domžale, trgovina Pikapoka d.o.o. in trgovina 
Črna luknja. Vsem omenjenim donatorjem se za podarjena sredstva najlepše zahvaljujemo.
Za veliko število zbranih iger in igrač bi se hkrati zahvalili tudi Vrtcu Urša – z vsemi enotami iz Domžal in Vrtcu 
Mengeš – enota Gobica, ter vsem otrokom, ki ga obiskujejo. Z igračami, ki ste nam jih podarili, smo obdarovali 
otroke iz socialno šibkejših družin, ki so v decembru obiskali naš Center. Prav tako smo del vaših igrač podelili 
tudi v okviru prireditve Božiček. 

V novem letu 2010 želimo vsem obilo sreče, zdravja, uspehov in zadovoljstva!
Center za socialno delo Domžale

17januar 2010



S šolo za šolo

EKO dejavnosti Vrtca Moravče
EKO vrtec se v glavnini od navadnega vrtca razli-
kuje po vrsti prehrane, vestnejši skrbi za naravo, po 
ločevanju odpadkov in še marsičem. V okviru tega 
projekta izvajamo naslednje dejavnosti: zbiranje in 
ločevanje odpadkov, natečaj voščilnic, eko prispevki, 
organiziramo razne zbiralne akcije papirja, odpadnih 
baterij, kartuš,  največji pomen pa dajemo ločevanju 
odpadkov, katere razvrščamo tudi v vsaki igralnici…
Eko vsebine predstavljamo s pomočjo delavnic, 
pogovorov, različnih dejavnosti, zbiralnih akcij s 
sodelovanjem staršev in širše okolice. Vsebine vedno 
prilagodimo starosti otrok.
Menim, da projekt izredno pozitivno vpliva na vzgojo 
in ekološko ozaveščenost otrok in da je nujno potreben 
za otrokov kasnejši odnos do narave. Otroci postanejo 
bolj ozaveščeni in skrb za naravo jim postane rutina – nekaj 
vsakdanjega, kar prenašajo naprej na naslednje rodove, še 

prej pa ozaveščajo tudi svojo okolico in starše.
Vrtec Moravče, Ana Gerčar, vzgojiteljica

Na osnovni šoli smo ob izvajanju tehničnega dneva 
učencem ponudili tudi možnost udeležbe v podjetni-
škem krožku. Pri izvedbi nam je pomagala gospa Helena 
Jerman, ki vodi Zavod PIKA in je tudi sama podjetnica, 
programe pa financira Javna agencija za podjetništvo in 
tuje investicije. 
Nabralo se nas je za skupinico, lotili pa smo se podjetniških 
vsebin kot ‘ta veliki’. Vsak podjetnik začenja z dobro idejo, 
izbere ime podjetja, določi slogan in razmisli o vrednotah 
podjetja, ki ga bo vodil. Učenci so se tudi razdelili po vlo-
gah, tako da je novopečeni vodja ugotovil, da je včasih 

Podjetniško navdahnjeni mladi Moravčani

tudi direktorju težko, ker ga tržni ali finančni oddelek ne 
poslušata najbolje. Učenci so bili pozorni na stroške, mo-
žnosti izvedbe, razmišljali o tem, kaj njih same določa, in 
na podlagi tega risali osebne grbe, določali denarni tok, 
razmišljali o podpori okolja, skratka, sestavili svoj prvi 
poslovni načrt. 
Po raziskavah sodeč, se vsakršno spodbujanje učencev s 
podjetniškimi vsebinami pogosto nadgradi z vstopom med 
‘ta prave’ podjetnike in upajmo, da je krožek koga dodatno 
spodbudil, da se bo podal po tej poti. 

Pripravil: Matej Žist, prof.

Podjetje Glavca, ki bo ponujalo spletno 
učenje, še čaka na svoje rojstvo
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Ustvarimo praznično vzdušje
V vrtcih se v teh decembrskih dneh vrstijo najrazličnejši 
posebni dnevi. S sodelavkami poizkušamo otrokom na 
nevsiljiv, prijeten, predvsem pa miren način približati 
praznično vzdušje in jim predstaviti, da se vse dogodke, 
čeprav je se je nanje potrebno dalj časa pripravljati, da 
storiti s potrpljenjem in radostjo.
Že prvega decembra smo začeli z Novoletnim bazarjem, 
ki smo ga letos pripravili prav na poseben način. Že cel 
november smo z otroki pripravljali izdelke, jih zavijali in 
pakirali. Na dan bazarja pa je bilo res veselo… Trlo se je 
obiskovalcev iz vrtca in tudi od drugje. Otroci, vzgojiteljice 
in tudi vodstvo je bilo navdušeno nad uspelim dnem, ki 
ga bomo še ponovili.
Vsak dan v decembru smo si zastavili kaj posebnega. Z 
otroki s skupine Žogice smo otrokom iz prvega starostnega 
obdobja pripravili in odigrali pravljico Debela repa. Prav 
vsi najmlajši so z zanimanjem opazovali »ta velike« otroke 
pri igranju.
Sejali smo žito, ki nam ga je podaril Mlin Rotar in sedaj vsak 
dan opazujemo, koliko je že zraslo ter ob tem spoznavamo, 
kako rastline rastejo, kaj potrebujejo za uspešno rast…
Izdelovali smo voščilnice in presenečenje za starše, ki ga 
bodo otroci odnesli domov.

15. decembra nas je obiskala mamica naše Andreje in 
otroke popeljala v svet princesk in princev. Celo dopoldne 
smo se preoblečeni v te pravljične junake zabavali, imeli 
modno revijo in plesali na poseben način.
V petek nas je obiskal ansambel Svetlin in tudi z njimi smo 
se  imeli z lepo. 

Vrtec Moravče, Skupina Žogice
Ana Gerčar, vzgojiteljica

Po zaključku jesen-
ske nogometne sezone 
09/10, naši mlade se-
lekcije U8, U10, U12 
in U14 nastopajo tudi 
na Zimski MNZ ligi 
v Ljubljani. Njihovo 
igro lahko resnično 
pohvalimo,saj so po 
polovici letošnje zim-
ske lige dosegli odlič-
ne rezultate.
Naši najmlajši fantje 
so odigrali 6 krogov 
tekmovanja in si prii-
grali dve zmagi,dva neodločena izida in dva poraza. Zase-
dajo zelo dobro sredino na svoji lestvici in jih do tretjega 
ter drugega mesta loči le sedem točk. Prepričan sem,da 
je z igro,ki so jo prikazali na zadnjih tekma to dosegljivo. 
Na 6.tekmah so naši najmlajši igralci kar 28 krat zatresli 
nasprotnikovo mrežo,kar priča o zelo borbeni igri naše 
ekipe.
Dečki v skupini U10 pa so po petih odigranih tekmah prišli 
še do boljšega izkupička. Iztržili so 4 zmage in en poraz in 
so trenutno na odličnem drugem mestu. Za prvouvrščeno 
ekipo zaostajajo le za 6 točk,vendar moramo upoštevati,da 
ima naše moštvo zaradi neparnega števila ekip v tej skupini, 
tekmo manj in jih s tako igro lahko zlahka dohitijo.
Brez poraza pa so do oddaje tega članka mlajši dečki 

(U12), ki so s presenetljivo dobro igro lepo 
presenečali svoje nasprotnike. S tekmo manj 
po 6. krogih zasedajo odlično tretje mesto s 
13.točkami, do najboljših pa jih ločita le dve 
točki. V 6. krogih so naši fantje prejeli le 8 
zadetkov, kar je zelo pohvalno,prav nasprotno 

pa je bilo na nasprotnikovih polovicah, kjer so kar 18 krat 
zatresli njivovo mrežo. Ekipa je 4 srečanja dobila,enega pa 
je odigrala neodločeno.
Malo slabše pa je prve 4 kroge odigrala ekipa starejših 
dečkov (U14),vendar smo si vseeno z veseljem ogledali nji-
hovo igro. Priigrali so si eno zmago in tri poraze. Mislim,da 
od njih prav tako še lahko pričakujemo veliko več uspešno 
odigranih nogometnih tekem.
Čestitke vsem našim ekipam za dosedanje nastope v Zimski 
MNZ ligi. 
Za konec prispevka pa še obvestilo,da se prvi treningi naše 
članske ekipe za spomladanski del nogometne sezone 09/10 
pričnejo v soboto 6. februarja ob15.uri.

Bojan Bibič

Odlična predstava naših mladih nogo-
metašev po polovici zimske MNZ lige
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Nočni skoki Javoršica 2010

Po treh sušnih letih nam je letošnja zima le natrosila toliko 
snega, da smo člani ŠD Javoršica v soboto, 16.1.2010, 
lahko pripravili skoke na prenovljeni 35m skakalnici.
Staro skakalnico, zgrajeno v sedemdesetih letih prejšnjega 
stoletja, smo v letu 2006 temeljito prenovili. Popravili smo 
iztek, na hrbtišče navozili zemljo, spremenili odskočno mizo 
ter popravili nalet. Skakalnica je tako dobila modernejšo 
obliko, večjo varnost in omogoča skoke do 40m. 
Priprave so se začele takoj v soboto ko je nehalo snežiti in 
so trajale ves teden. Potrebno je namreč res ogromno dela 
da se pripravi skakalnica, uredi okolica, napelje razsvetljava 
in ozvočenje ter pripravi šotor, kjer ste se vi dragi gledalci, 
lahko pogreli ob naši pestri ponudbi.

No in naš trud je bil poplačan že v petek, ko so našo »veli-
kanko« lahko uradno preizkusili skakalci iz bližnje in daljne 
okolice in so jo kar vsi po vrsti pohvalili. 
V soboto 16. 1. 2010 pa se je ob 18h pričelo zares. Tekma 
se je tradicionalno pričela s spustom slovenske, občinske 
in evropske zastave, pozdravni govor pa je imel g. Martin 
Rebolj, župan občine Moravče, ki je bila tudi glavni sponzor 
naše prireditve.
Nadaljevali smo s poskusno serijo in nato pričeli s tekmo-
vanjem.
Sodelovalo je 33 skakalcev, ki so bili razdeljeni v tri sku-

pine: skakalci z alpskimi smučmi do 18 let, nad 18 let in 
skakalci s skakalnimi smučmi.
Gledalci, ki so se greli ob dveh kresovih, so vneto navijali za 

svoje favorite in na naše veliko veselje se je tekma končala 
brez hujših padcev. Da je skakalnica odlično pripravljena 
nam pove tudi podatek, da je Rožle Žagar iz Škofje Loke 
postavil s skakalnimi smučmi nov rekord naše velikank. Ta 
sedaj znaša 34,5m in to kljub za 5 m znižanemu zaletu.
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Pisma bralcev

www.moravce. si

Pisma bralcev
Pisem bralcev ne lektoriramo! (uredništvo)

Olajšanje za nezadovoljne 
uporabnike Interneta
Mnogi prebivalci odročnejših predelov Moravške občine 
so nezadovoljni zaradi počasnosti Internetne povezave, ki 
jo nudi SiOL po Telekomovih linijah. Hiter dostop pogre-
šajo zlasti šolarji, dijaki, študenti pa tudi drug aktivni in 
upokojenci. Ne smemo pozabiti na možnost dela od doma, 
ki bi lahko razbremenilo ceste in pripomoglo k zmanjšanju 
števila nesreč in onesnaževanja okolja. Za delo od doma ter 
za učenje in intelektualno delo doma, je potrebna zanesljiva 
in hitra informacijska cesta. Prav lahko bi se zgodilo, da bi 
se v kratkem del najbolj produktivna populacije – mladih 
intelektualcev – odselil tja, kjer so te povezave boljše. 
Pod pogojem, da se niti za hip ne prekine Internetna pove-
zava, je treba čakati več kot šest dni, da bi se po Telekomovi 
liniji prenesla ena sama risanka, kakršno je »Dnevnik« 
poklonil svojim bralcem ob novem letu. Jasno je, da si pre-
bivalci odročnih krajev sploh ne omisljo prenosa te risanke. 
Telefonska povezava z drugimi uporabniki Interneta (Skype) 
je neuporabna, saj so posamezne besede zaradi počasne 
povezave prekinjane in popačene do nerazumljivosti. To 
sta samo dva primera.
Podjetje Mobitel ponuja brezžično povezavo, Instant Inter-
net, za katero je potrebna le manjša dopolnitev računalnika. 
Vso potrebno opremo si je mogoče izposoditi v Mobitelovih 
centrih za nekaj dni in to brezplačno.
Poskusil sem in sem zelo zadovoljen. Meritve v decembru 
so pokazale, da je bila povprečna hitrost prenosa podat-
kov od mene proti centrali petkrat, v obratni smeri pa kar 
šestdesetkrat večja kot prej. Mogoča je video telefonija z 
drugimi uporabniki Interneta. Prenos risanke traja sedaj 
le še dve uri in pol.
Če niste zadovoljni s hitrostjo ali če ste obupali nad poča-
snostjo Interneta po žicah, je vredno poskusiti brezžično 
varianto. Morda je tudi pri vas dovolj kvaliteten Mobitelov 
brezžični signal, pa se boste rešili prepočasne in zato za 
vas neuporabne SiOLove in Telekomove opreme.

mag. Miha Baebler, Gora pri Pečah

Občanom z novim občinskim prostorskim načrtom 
grozi nedopustni in nepopravljivi poseg v naravne 
vire?
Priprava OPN  je tema, ki  že kar nekaj časa sproža v občini 
različna ugibanja in dileme glede nadaljnjega prostorskega 
razvoja občine. Predvsem tudi zato, ker se sama priprava 
OPN vleče predolgo. Župan je v različnih pogovorih ome-
njal večje število, pet ali šest, manjših industrijskih con, 
ki bi bile locirane na različnih krajih v občini. Ena izmed 
njih naj bi bila tudi lokacija pri opuščenem Tomčevem 
prugu. Lastnik večjega dela zemljišča je podjetje Termit, 
katero ima pri vsem tem le ekonomski interes. Omenjeno 
podjetje ima namen sanirati opuščeni peskokop z dovozom  
gradbenega materiala iz večjih gradbišč v Ljubljani. Za ta 
namen namerava zgraditi pred Moravčami novo cesto, po 
kateri bi dovažali nasipni material. Da je to res, potrjujejo 
lastniki zemljišč, po katerih bi bila speljana trasa ceste, s 
katerimi želi podjetje skleniti najemne pogodbe. Po opra-
vljeni sanaciji peskokopa, katera bi mimo grede navrgla 
kar zajetno vsoto dobička, pa bi podjetje Termit prodalo 
zemljišče občini za namen izgradnje industrijske cone.
In kaj je pri vsem tem najbolj sporno in nedopustno? To, 
da se v neposredni bližini nahajajo velike količine  zdrave 
pitne vode, kar so pokazale vrtine in raziskave, v katere je 
občina investirala sredstva z namenom pridobivanja novih 
virov pitne vode.
Nihče, ne župan kot predstavnik občine, ne podjetje Termit, 
ali kdor koli že, nima pravice z nespametnimi in pogubnimi 
dejanji ogrožati osnovne življenjske dobrine občanov, v tem 
primeru zdrave pitne vode.
Župan pravi, da pri pripravi strategije prostorskega razvo-
ja občine nikakor ni želel, da bi se v to mešala politika. 
Verjetno res, če se ne greš prave politike. Za vse nas, ki 
dobro mislimo in imamo poštene namene, so vsakodnevne 
težave ali dobre izkušnje občanov, pogovor z njimi, upošte-
vanje njihovih pobud in predlogov, prava in nova politika 
v odnosu z njimi. 
V kolikor se bo pri razgrnitvi OPN izkazala namera, da 
se na omenjeni lokaciji predvideva izgradnja industrijske 
cone, bomo pozvali vse občane, društva, civilna gibanja 
in nevladne organizacije, da se nam pridružijo v prizade-
vanjih za ohranitev osnovne življenjske dobrine, zdrave 
pitne vode. 
In na koncu menimo, da je največja prostorsko razvojna 
strategija občine ohranitev lepe, neokrnjene narave v naši 
občini.

OO ZARES MORAVČE
Cerar Miran - predsednik

Izidi tekmovanja pa so: alpske smuči do 18 let: 1. mesto 
Rok Prestor, 2. Lovro Pogačar Capuder, 3. Kevin Kladnik; 
alpske smuči nad 18 let: 1. mesto Rok Klopčič , 2. Boštjan 
Matjašič, 3. Sandi Ceglar; skakalne smuči: 1. mesto Rožle 
Žagar, 2. Anže Martinc, 3. Miha Kveder
Najboljši so dobili lepe pokale in praktične nagrade naših 
sponzorjev.
Naj dodam, da so tekmovalci prišli iz vseh koncev Slovenije, 

saj so bili, poleg pogumnih okoličanov, še iz Hlaponcev, 
Ptuja, Škofje Loke, Vrhovcev in Tuhinjske doline.
Vsem skakalcem se zahvaljujemo za sodelovanje in jih 
vabimo tudi na naše naslednje skakalne prireditve.
Na koncu se moramo zahvaliti vsem našim sponzorjem, ki 
so nekateri tudi naši aktivni člani in pa seveda gledalcem, 
ki se kljub mrazu radi udeležujejo naših »poletov«.

ŠD JAVORŠICA, Franc Kos
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Zahvale

ZAHVALA
V  85. letu starosti nas je zapustil naš dragi mož, oče, 

stari ata, stric in tast 

FRANC LEVIČNIK st. 
po domače Korantov  ata

iz iz Pretrža 1 pri Moravčah 8
Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem, ki 
ste mu ob slovesu poklonili cvetje, sveče in darovali za svete maše ter ga v 
tako velikem številu pospremili na njegovi zadnji poti. Zahvaljujemo se lovski 
družini Moravče, rogistom lovske družine Moravče, gasilskemu društvu Peče, 
govornikom za poslovilne besede, gospodu župniku, organistu in pogrebni 
službi Vrbančič. Enako se zahvaljujemo ostalim lovskim družinam, gasilskim 
društvom, podjetju Termit, kolektivu pošte 1124 Ljubljana in Grand hotelu 
Union. Vsem in vsakemu posebej hvala za izrečena sožalja in topel stisk 
roke. Hvala tistim, ki ste nam stali ob strani ob bolečem trenutku in nam 

tako ali drugače pomagali.
Vsi njegovi

Le delo, skrb, ljubezen in trpljenje
izpolnjevalo tvoje je življenje
pa pošle so ti moči in zaprl trudne si oči.
Čeprav spokojno spiš, 
z nami kakor prej živiš.

V SPOMIN
29. januarja bo minilo deset let odkar si nas mnogo 

prezgodaj zapustil naš dragi

ANTON PETERKA 
iz Češnjic pri Moravčah

Hvala vsem, ki se ga spominjate, postojite ob njegovem grobu 
in mu prižigate sveče.

Vsi njegovi

Ni te več na vrtu, ne v hiši,
nič več glas se tvoj ne sliši.
Če lučko na grobu odpihnil bo vihar,
v naših srcih je ne bo nikdar.

ZAHVALA
Svojo življenjsko pot je v 68. letu sklenil naš dragi: 

mož, ati, stari ata, dedi, brat in stric

VREČAR STANISLAV
iz Stegen 11a

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste nam v težkih trenutkih stali ob stani. 
Posebno družini Cerar, Grmarjevim iz Dol, družinam Cerar iz Goričice, 
sosedom, prijateljem in znancem. Hvala moravški patronažni službi, dr. 
Mušič Tomažu, župniku Povšnar Ivanu za lepo opravljen obred in izrečene 
poslovilne besede. Iskreno se zahvaljujemo za zadnji poklon podjetju Termit 
Moravče in Janežič Petru za besede slovesa. Hvala vsem za izrečena sožalja, 

stisk rok, za dobrodelne namene, cvetje, sveče in sv. maše.

Pogrešamo te: žena Slavka, sin Stanislav, hči Klavdija ter vnuki.

Tako tiho si trpel,
takšno tudi si življenje imel. 
Zdaj rešen vseh si bolečin,
za tabo ostal bo lep,
a boleč spomin.

Ni te več na pragu, ni te v hiši,
nihče več tvojega glasu ne sliši,
le trud in delo tvojih pridnih rok ostajata.
Da zaman te čakamo, ne moremo dojeti,
a spomin nate daje nam moč živeti.

ZAHVALA
Ob težkih trenutkih slovesa od  našega dragega ata, 

deda, brata, tasta, strica in svaka 

MARTINA ŠTEFANA
Jakčevga Martina 

iz Spodnje Javoršice 11

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za 
izrečena sožalja, podarjeno cvetje, sveče, svete maše in darove za cerkev. Še 
posebej se zahvaljujemo dr. Dežmanu, patronažni sestri Martini, gospodu 
župniku Ivanu Povšnarju za lepo opravljen pogrebni obred, pogrebni službi 
Vrbančič in Grajskemu oktetu za lepo petje. Iskrena zahvala gre tudi gasilcem 
in gospodu  Lebar Ivanu za besede zadnjega slovesa. Vsem, ki ste nam v teh 

težkih trenutkih stali ob strani, še enkrat iskrena hvala.

Vsi njegovi

V SPOMIN
12. januarja je minilo dve leti, odkar nas je zapustil 

nas ata

ANTON STEGNAR 
Mihevčev iz Pretrža

Hvala vsem, ki se ga spominjate ob njegovem grobu 
in mu prižigate sveče.

Domači

Ni te več na vrtu, ne v hiši,
nič več glas se tvoj ne sliši.
Če lučko na vrtu upihnil bo veter,
v naših srcih je bo nikdar.

Upravna enota Domžale, v skladu z 31. členom Zakona o 
spremembah in dopolnitvah Zakona o orožju – Zoro-1B 
(Uradni list RS, št. 85/2009),  obvešča vse imetnike, ki 
posedujejo orožje brez veljavne listine za posest orožja 
ali nošenje orožja, da lahko v roku od 14. novembra 2009 
do 14. februarja 2010 vložijo vlogo za pridobitev ustrezne 
orožne listine.
Obrazec vloge za legalizacijo orožja je na voljo v spreje-
mni pisarni Upravne enote Domžale. Za vlogo je potrebno 
plačati upravno takso v višini 3,55 EUR. Taksa za izdano 
odločbo o legalizaciji orožja oziroma izdano ustrezno listino 
je odvisna od kategorije orožja oziroma vrste orožne listine. 
Imetnike orožja opozarjamo, da ob oddaji vloge orožja ne 
prinašajo na upravno enoto. 
Po prejemu vloge bomo izdali potrdilo, ki bo imetnikom 
omogočalo prenos prijavljenega orožja k izbranemu pu-

www.moravce. si

škarju in na pristojno upravno enoto. Brez ustrezne identi-
fikacije orožja in ugotovitve njegove brezhibnosti njegova 
legalizacija ne bo možna, zato je pregled orožja obvezen.
Posebej opozarjamo, da se v primeru posesti eksplozivnega 
orožja, (14. točka 4. člena Zakona o orožju), o tem takoj 
obvesti tukajšnji organ ali policijsko postajo. Za odstranitev 
bodo poskrbele ustrezne strokovno usposobljene osebe.

Obvestilo o legalizaciji orožja
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Jarina je zadruga za razvoj podeželja, ki je v letu 2009 s 
projektom Podpora promocije in trženja lokalnih proizvo-
dov območja Srca Slovenije pričela oblikovati mrežo po-
nudnikov in kupcev zdrave hrane iz lokalnega okolja. Tako 
se zadruga poleg trženja turizma ukvarja tudi s trženjem 
ponudbe pridelkov s podeželja.

V okviru projekta je bila v prvi polovici preteklega leta 
izvedena terenska anketa na 50 kmetijah in razgovori z 
nekaterimi večjimi potencialnimi kupci na območju občin 
Kamnik, Lukovica, Dol pri Ljubljani, Litija in Šmartno pri 
Litiji. Na podlagi anket smo prišli do ključnih ugotovitev, 
da na območju Srca Slovenije obstajajo tržni viški in po-
tencial za povečanje proizvodnje v kratkoročnem obdobju, 
vendar so tržni viški kmetij iz območja zelo razpršeni, pa 
tudi geografskega razseljenost ponudnikov je velika. Sko-
raj vse kmetije svoje izdelke prodajajo na domu, le 30% 
anketiranih kmetij trži svoje izdelke tudi po drugih tržnih 
kanalih; pri tem kmetije pogosto nimajo ustreznih dovo-
ljenj in ne izpolnjujejo drugih pogojev za prodajo svojih 
izdelkov. Ugotovljeno je bilo še, da so kmetje pripravljeni 
za sodelovanje v mreži Srca Slovenije, potrebam kupcev 
so pripravljeni prilagoditi tudi svojo proizvodnjo.
Hkrati različne raziskave potrjujejo čedalje večje zavedanje 
potrošnikov o kvaliteti hrane in pomenu lokalne samoo-
skrbe, kar se odraža tudi v interesu večjih institucionalnih 
kupcev in interesu lokalnih oblasti po kupovanju takih 
izdelkov. Ključne skupine kupcev so končni porabniki – fi-
zične osebe oziroma gospodinjstva ter večji institucionalni 
kupci – šole, vrtci, domovi za upokojence, gostinski obrati, 
druga turistična območja, druge lokalne institucije ipd. 
Namen nadaljevanja projekta trženja kmetijskih pridelkov 
in izdelkov iz območja Srca Slovenije je povečati prodajo 
lokalnih izdelkov tako znotraj, kot zunaj območja. Ključna 
prednost projekta je organiziran odkup kmetijskih pridel-
kov in izdelkov ter sposobnost zagotavljanja stalne dobave. 
Pristop na eni strani omogoča kmetijskim gospodarstvom 
stabilnejše poslovanje in načrtovanje proizvodnje, velikim 
kupcem pa omogoča kupovanje pridelkov in izdelkov na 
lokalnem trgu.
Manjša kmetijska gospodarstva v območju večino pridel-
kov in izdelkov trenutno prodajo na domu. S tem dosegajo 

KULTURNO IZOBRAŽEVALNO DRUŠTVO 
LIMBAR MORAVČE
VEGOVA ULICA 9
MORAVČE 1251

Vabi v času šolskih počitnic 

16., 17. in 18. februarja 2010 

na Ustvarjalne delavnice.

Potekale  bodo  v pritličju kulturnega doma med 15. 
in 17.30 uro.
Ustvarjali bomo iz papirja, blaga in volne, zato prinesite 
s seboj ravnilo in škarje.

Zaradi zagotovitve mest in materiala je zaželena 
predhodna prijava na 040 607 639, mentorica: Irena 
Malovrh

Mreža ponudnikov in kupcev zdrave 
hrane iz lokalnega okolja

ugodno razliko v ceni, a je obseg prodaje relativno majhen. 
Z vzpostavitvijo skupne prodaje (v organizaciji Zadruge 
Jarine) in s tem povezano večjo količino prodanih izdel-
kov se bo povečala skupna dodana vrednost kmetijskih 
gospodarstev v območju.
Glede na specifične značilnosti posamezne skupine 
kupcev in drugačnem pristopu k zadovoljevanju njihovih 
potreb bodo vzpostavljene različne prodajne poti (direktna 
dostava, internetna prodaja,…). 
V novem koledarskem letu se bomo lotili organizacije in 
distribucije lokalnih kmetijskih pridelkov in izdelkov z mo-
bilnim avtomobilom prilagojenim za prevoz živil. Vozilo je 
pomembno tako za zbiranje kmetijskih pridelkov in izdelkov 
po kmetijah, kot tudi za distribucijo le-teh do kupcev. Poleg 
najema transportnega vozila bo potrebno vzpostaviti sis-
tem kakovosti kmetijskih pridelkov in izdelkov, ki se tržijo 
pod blagovno znamko Srce Slovenije, zanesljiv, učinkovit 
in racionalen sistem distribucije ter pregleden in zanesljiv 
sistem poslovanja.
Vsi, ki imate tržne viške in se želite vključiti v mrežo ponu-
dnikov Srca Slovenije, vas vabimo k sodelovanju. Kontakt: 
nataša@jarina.si, 01 8972 104

Nataša Smrekar, Zadruga Jarina
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Trgovine
Franšizne trgovine Mercator

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina

Ribče 10

1281 Kresnice

GSM 041/696-433

jerina.edvard.sp@siol.net

5% POPUST 
ZA ZADNJI IN 

PRVI DAN 
V MESECU 

ZA VSE 
UPOKOJENCE 

Vabljeni na nakupe v 
Spinine trgovine

KRULC D.O.O.
Cesta Heroja Vasje 8, 1251 Moravče
Tel: 01 723 11 43, 01 723 12 00, Telefaks: 01 723 10 84
www.nissan-krulc.com/,  e-pošta: nissan@nissan-krulc.com
Odpiralni čas: od ponedeljka do petka od 8 do 18 ure, v soboto od 8 do 12 ure.

Poraba goriva kombinirano (l/100km): 5,5 - 8,4, emisija C02: 146 - 208 g/km. Garancija proizvajalca velja 3 leta oz. 100.000 km. Komercialna ponudba “5 let garancije” zajema 2-letno podaljšano garancijo, ki nastopi v trenutku, ko nastopi prvi od omenjenih kriterijev.  Slika je simbolna.   www.nissan.si

Qashqai združuje eleganten in kompakten dizajn, okretnost srednjega 
razreda in vzdržljivost špotno-terenskega vozila. 

Pustite mu, da vam pokaže mesto, kot ga še niste videli. 
Sedaj s 5-letno garancijo!

NISSAN QASHQAI
NJEGOVO MESTO JE V MESTU

ŽE ZA 18.750€
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Alenka Župan  s.p.  
Računovodske in knjigovodske  storitve 

Poslovna programska oprema   
 Tomanova  pot 9, 1251  Moravče 

Telefon/Fax:  059 - 045 - 909  
Računovodstvo (GSM): 041 - 643 - 856  
E-mail: zupan.alenka@spc-zupan.si 

Program. oprema (GSM): 041 - 620 - 753  
     www.spc-zupan.si   E-mail: spczupan@spc-zupan.si 

 
 

 
 
 

 

 
 

Trgovine
Franšizne trgovine Mercator

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina
Ribče 10, 1281 Kresnice
GSM 041/696-433
jerina.edvard.sp@siol.net

kompaktne biološke
čistilne naprave

NOGOMETNI KLUB TERMIT MORAVČE
VABI K VPISU NOVE ČLANE VSEH 

STAROSTI

VSAK TEDEN OD PONEDELJKA DO PETKA 
MED 18. IN 20. URO

V BRUNARICI OB NOGOMETNEM 
IGRIŠČU,KJER DOBITE TUDI

VSE POTREBNE INFORMACIJE.
PRIJAVE IN INFORMACIJE MOŽNE TUDI 

PO TELEFONU :
041 349 395,  031 682 768

   IN   070 701 404.
VABLJENI VSI NOGOMETNI 

NAVDUŠENCI. NK TERMIT-MORAVČE
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